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鍾凱霖  Ashley Chung Hoi Lam 
年齡（Age）: 24
學歷（Education）：
畢業於香港中文大學藝術系
Graduated from Fine Arts – Degree of Bachelor of Arts from the Chinese University of Hong Kong

藝育菁英精英會副會長​
Vice President of Young Artist Development Foundation CHAMPS

香港青少年美育之星副會長
Vice President of Hong Kong Youth Art Association
       墨色間香港水墨研究學會會員
             Member of Hong Kong Ink Association
BIOGRAPHY
師從王秋童老師、范迪安老師、劉浩昌老師。自幼喜用西方媒介繪畫。大學三年級開始研習當代水墨。曾榮獲多項國際獎項，更奪得被譽為“畫壇奧林匹克”國際青少年蒙馬特現場繪畫比賽——「全球最佳青少年畫家」、南華早報全港傑出學生 (視覺藝術家冠軍)、香港民政事務局多元卓越獎學金。作品多次被邀請到國內外展覽，包括北京、俄羅斯、倫敦、法國、芬蘭、捷克、葡萄牙、烏克蘭、羅馬利亞、日本、新加坡…。作品獲政府、海外機構及私人收藏，及曾作義賣、印製成畫冊或日曆作慈善用途。 

Ashley Chung received her Bachelor's degree in Fine Arts from the Chinese University of Hong Kong in 2019. Studying under Mr. Wang Qiu Tong, Professor Fan Di’an, and Mr. Henry Lau, Ashley has possessed to paint contemporary Chinese ink painting, principally global urban environments and cities. She used to depict cityscapes, landscapes, imaginary themes, and other categories through a range of western media until she studied traditional and contemporary chinese ink painting since her second year at university. She was honored with numerous international awards including “Best Individual on the colony” of The Small Montmartre of Bitola, Student of the year Visual Artist winner organized by The South China Morning Post, and Hong Kong Home Affairs Bureau Multi-Faceted Excellence Scholarship. She was invited to exhibit her artworks in global various countries and regions, including Beijing, Russia, London, France, Finland, Czech Republic, Portugal, Ukraine, Romania, Japan, Singapore, etc. Her works were collected by the HKSAR Government, overseas institutions, and private collections and were mainly fundraised for charity sales.
ARTIST STATEMENT
Ashley was born and raised in Hong Kong. Her works often reflect her exploration of positive meanings of life in metro-cities, discovering methods to depict urban environments with a combination of traditional Chinese ink aesthetic techniques and western art skills. She used to paint with western media, including watercolor, oil color, acrylic, charcoal, pastels, pencils, etc. But eventually, she chose the most unfamiliar media to persist during the second year of University. Studying under Mr. Wang Qiu Tong and inspired by Professor Fan Di’an, Ashley has been kept trying to learn and involve theories, spirits, strokes, and structures of traditional ink painting as well as calligraphy in her cities, although the appearance is transformed into different forms of pigment, spots, and lines. The infiltration of black and white, bright and obscure colors, expressions of "Qi"—rhythmic vitality and connotations which is what she longing for. She aspires to find a new language of cityscape and metro art as well as to preserve what ancestors had retained. 
EXHIBITIONS / ACHIEVEMENTS
2021  Hong Kong — “Sports in Hong Kong Art” Exhibition, Sun Museum, Hong Kong
2021  Hong Kong — “The ARThletes” Exhibition, West Kowloon Freespace, Hong Kong
2019  Hong Kong — <Next All Star>“ WHO’S NEXT?: 2019 ART NEXT EXPO”Exhibition, PMQ, Central, Hong Kong
2019  Hong Kong — <Hong Kong Youth Art Association> “ WHO’S NEXT?: 2019 ART NEXT EXPO”Exhibition, PMQ, Central, Hong Kong
2019  Russia – “Thinking of Hong Kong Youth” Exhibition, Moscow Capital Airport, National Library, Moscow, Russia
2019  China – “The Quintessence of Ink Painting” Exhibition, Hong Kong-Shenzhen
Greater Bay Area
2019  Hong Kong – “The Quintessence of Ink Painting” Exhibition, Hong Kong
Central Library

2019  Hong Kong – “Hong Kong Tugs At My Heartstrings” Exhibition, Hong Kong Central Library
2018  Russia – “TOHKOHT” Exhibition, Omelchenko Gallery, Moscow, Russia
2018  Russia – “Thinking of Hong Kong Youth” Exhibition, National Children's Art Museum, Moscow Gallery of Russia, Moscow, Russia
2018  Hong Kong – “Hong Kong Tugs At My Heartstrings” Exhibition, Hong Kong Convention and Exhibition Centre
2017  Romania – “Neamt Creativ 1” Exhibition at the Cupola Art Gallery in the Country Library, Romania 

2016  Hong Kong – “Speaks through Watercolor” Exhibition, Wan Fung art gallery, Hong Kong

2015  Finland – “KIINALAINEN JUTTU” Exhibition, Villa Arttu, Finland 
2015  Poland – My Adventure in the Museum, Moja Przygoda W Museum, Poland 

2015  Finland – Hong Kong Young Masters of On-site Painting Exhibition, Villa Arttu, Finland

MAJOR AWARDS
2016  Hong Kong – Good Earth Foundation Scholarships, New Asia College, The Chinese University of Hong Kong
2015  Romania – Arges County Council Golesti Int’l Painting Contest For Children
– The Jury Prize 
2015  America – Illustration of Books by Children International Art Contest  “American Science Fiction: Dreams and Reality” – Laureate Prize
2015  Portugal – 16th International meeting of juvenile art Evora 2015- Previous Competition – Silver Medal
2015  Hong Kong – Multi-faceted Excellence Scholarship
2014  Hong Kong – Hong Kong Outstanding Teens Election – Certificate of appreciation

2014  Hong Kong – International Children Painting Competition in Hong Kong –  Global Third Prize 
2014  Hong Kong – Princeton Club of Hong Kong – Book Award Winner

2013  Japan – The 20th Annual World Children’s Picture Contest – Gold Prize
2013  Hong Kong – SCMP Student of the year – Visual Artist winner
2013  China – Fine Arts School Affiliated to China Central Academy of Fine Arts
First Prize Winner
2013  Hong Kong – International Children Painting Competition in Hong Kong On-site Painting competition in Hong Kong (5 days) – 
Global Second Prize Winner
2013  Czech Republic – The 41st year of the International Children’s Exhibition 

Fine Arts “Lidice 2013” – Honourable Mention
2012  Macedonia – The Small Montmartre of Bitola 2012 – 
Best Individual on the colony
2012  Macedonia – The Small Montmartre of Bitola 2012 –
 Best Collection on the colony
2012  Macedonia – The Small Montmartre of Bitola 2012 – 
Top Ten on the colony
2012  China – Fine Arts School Affiliated to China Central Academy of Fine Arts – Best Creativity prize winner

2012  Portugal – 13th International meeting of juvenile art Evora – 1st prize Winner
2012  Portugal – 13th International meeting of juvenile art Evora – Best Collection
2012  Singapore – The 11th Celebrate the Sea Festival 2012 – Glorious Prize
2012  Macedonia – The Small Montmartre of Bitola” 1st round painting
competition – Golden Palette
2012  Portugal –13th International meeting of juvenile art Evora Previous Competition – Golden Medal
2011  China – Fine Arts School Affiliated to China Central Academy of Fine Arts – First Prize Winner

2008  Visa Olympics of the Imagination Art Competition – “One World One Dream” – Honourable Mention
Education & Scholarship（學歷及獎學金）
2016-2019

香港中文大學文學藝術系本科生
Fine Arts BA, Chinese University of Hong Kong, Hong Kong
2016

香港中文大學新亞書院 博厚基金獎學金

Good Earth Foundation Scholarships, New Asia College, The Chinese University of Hong Kong
2015
香港特區政府民政事務局 多元卓越獎學金 

Home Affairs Bureau Multi-faceted Excellence Scholarship
2017

香港公開大學李嘉誠專業進修學院 中國水墨畫大師系列課程畢業（一年學期）

Certificate in Chinese Ink Painting Master Series, Li Ka Shing School of Professional and Continuing Education, OUHK (LiPACE)
2011-2013
中央美術學院（附中）交流生
Exchange Student, China Central Academy of Fine Arts, Beijing, China
2016-2019  Fine Arts BA, Chinese University of Hong Kong, Hong Kong

2016  Good Earth Foundation Scholarships, New Asia College, The Chinese

University of Hong Kong

2015  Home Affairs Bureau Multi-faceted Excellence Scholarship

2017  Certificate in Chinese Ink Painting Master Series, Li Ka Shing School of Professional and Continuing Education, OUHK (LiPACE)

2011-2013  Exchange Student, China Central Academy of Fine Arts, Beijing, China

Collection (收藏)
2019   我的作品--<臨王秋童之巴黎之夜> 中國美術家協會主席及中央美術學院 范迪安院長 收藏
My painting “ Imitate Wang Qiu Tong’s Night of Paris” collected by Deputy President of China Artists Association and President, Central Academy of Fine Arts Fan Di’an
2014  「百仁之友」啟動禮---代表百仁基金致送我的作品“未來的香港”予梁振英特首

“Centum Youth” Opening Ceremony--- the representative of the Centum Charitas Foundation to present my painting “ Future of Hong Kong” to the Chief Executive C.Y. Leung.

2019  
作品--<都市華章之九>獲雅真藝術有限公司 Mrs. Wong認購收藏
<No. 9 of Metro Series> subscribed and collected by Wong's Art Limited, Hong Kong

作品--<都市華章之一>獲墨色間香港水墨研究會主席 Ms. Susan So認購收藏 
<No. 1 of Metro Series> subscribed and collected by Ms. Susan So, President of Hong Kong Ink Association, Hong Kong

作品-- <中環碼頭>獲 Mr. Kim Chi Wing 認購收藏
<The Pier of Central> subscribed and collected by Mr. Kim Chi Wing, Hong Kong
作品--<都市華章之六>、<都市華章之八>獲 Mr. Ronald Tse認購收藏
<No. 6 of Metro Series> subscribed and collected by Mr. Ronald Tse, Hong Kong
2018

      作品--<Crossing the Mountains>獲俄羅斯OMELCHENKO GALLERY認購收藏
       <Crossing the Mountains> subscribed and collected by OMELCHENKO GALLERY, Russia
      作品--<Bamboo. Zhu Ye Qing>獲俄羅斯OMELCHENKO GALLERY認購收藏
       <Bamboo. Zhu Ye Qing>subscribed and collected by OMELCHENKO GALLERY, Russia

作品--<Sheung Wan>獲俄羅斯OMELCHENKO GALLERY認購收藏
      <Sheung Wan> subscribed and collected by OMELCHENKO GALLERY, Russia
2015  
作品--<採茶婆婆>獲Arges County Council Golesti viticulture and Tree Growing Museum 收藏
<Tea Plucking> collected by Arges County Council Golesti viticulture and Tree Growing Museum, Romania
2013  
作品--<尖沙咀鐘樓>獲Mr. James Lee, Zurich Watch Co Ltd認購收藏
<The Clock Tower> subscribed and collected by Mr. James Lee, Zurich Watch Co. Ltd
作品-<半島酒店> 獲Ms. Chloe Suen, Director of Simon Suen Foundation認購收藏
<The Peninsula Hotel> subscribed and collected Ms. Chloe Suen, Director of Simon Suen Foundation
作品<西九戲棚>獲Ms. Bony Wong, Director of Chief Executive Officer’s Office, West Kowloon Cultural District Authority認購收藏
<West Kowloon Bamboo Theatre> subscribed and collected by Ms. Bony Wong, Director of Chief Executive Officer’s Office, West Kowloon Cultural District Authority
2011
      作品<女人街>獲Russian State Children’s Library 收藏
      <Ladies' Market> collected by Russian State Children’s Library
Personal awards (曾獲獎項)

2015
比賽名稱 : 羅馬尼亞阿爾傑什 戈萊什蒂長青博物館----國際兒童繪畫比賽
          最高評審大獎
Romania Arges County Council Golesti viticulture and Tree Growing               

          Museum ---- International Painting Contest For Children

名次     : The Jury Prize

比賽名稱 : “美國人科幻小說：夢想與現實”國際兒童書籍插圖藝術比賽
Illustration of Books by Children International Art Contest “American 
          Science Fiction: Dreams and Reality”
名次     : Laureate Prize

比賽名稱 : “美國人科幻小說：夢想與現實”國際兒童書籍插圖藝術比賽
Illustration of Books by Children International Art Contest “American 

          Science Fiction: Dreams and Reality”
名次     : Third Place
比賽名稱 : 第十六屆葡萄牙國際青少年錦標賽
名次     : 銀獎
          16th International meeting of juvenile art Evora 2015
- Previous Competition

----Silver Medal

比賽名稱 :  “心連心 , 中國情” 亞太青年書畫攝影優秀作品展  
名次     :  青少年組(藝術畫) 優異獎
            “Heart to Heart with China” Asia-Pacific Youth Art Exhibition
             --- Teenager Group Honorable Mention
2014
比賽名稱 :  2014香港傑出少年選舉 
名次     :  嘉許狀

            2014 Hong Kong Outstanding Teens Election
            --- Certificate of appreciation
比賽名稱 :  普林斯頓大學校友會圖書獎 
名次     :  香港傑出學生

            Princeton Club of Hong Kong 

            ---- Book Award Winner

比賽名稱 :  香港國際青少年繪畫比賽2013-14 --- 現場繪畫寫生比賽(5天)
名次     :  全球最佳青少年畫家--第3名
          International Children Painting Competition in Hong Kong-- On-site 
          Painting competition in Hong Kong (5 days)

          -----Global Third Prize Winner

來自全球各地共八十位青少年畫家在全港不同景點，進行五天現場寫生比賽
            十五地區包括(俄羅斯、烏克蘭、羅馬利亞、塞爾維亞、印度、捷克、馬來西亞…)
2013
比賽名稱 :  南華早報全港傑出學生選舉2013

名次     :  冠軍(視覺藝術家)

          SCMP Student of the year 2013

          Visual Artist winner     

比賽名稱 :  香港國際青少年繪畫比賽2012-13 --- 現場繪畫寫生比賽(5天) 
名次     :  全球最佳青少年畫家--第2名

          International Children Painting Competition in Hong Kong-- On-site 
          Painting competition in Hong Kong (5 days)

          -----Global Second Prize Winner
            來自全球各地共八十位青少年畫家在全港不同景點，進行五天現場寫生比賽

            十五地區包括(俄羅斯、烏克蘭、羅馬利亞、塞爾維亞、印度、北京、馬來西亞…)

比賽名稱 :  北京中央美術學院(附中) --- 交流團2013

名次     :  一等獎

          Fine Arts School Affiliated to China Central Academy of Fine Arts

          ---- First Prize Winner

比賽名稱 :  第20屆日本世界青少年兒童繪畫比賽2013
名次    :  金賞

         The 20th Annual World Children’s Picture Contest
         ---- Gold Prize

           來自全球共七十四個國家及地區，共27991幅作品參加比賽
比賽名稱 : 第四十一屆捷克利迪策國際兒童藝術展

名次     : 優異獎

           The 41st year of the International Children’s Exhibition of Fine Arts “Lidice 2013”
           ----Honourable Mention
             共68個國家及地區，24485份作品選出
2012
比賽名稱 : 第十三屆葡萄牙國際青少年現場繪畫比賽---八天現場寫生

名次     : 冠軍(個人)主題

           13th International meeting of juvenile art Evora 2012
           - Open Atelier
           ---- Global 1st prize Winner
比賽名稱 : 第十三屆葡萄牙國際青少年現場繪畫比賽---八天現場寫生

名次     : 全場隊際總冠軍

          13th International meeting of juvenile art Evora 2012
          - Open Atelier
          ---- Best Collection
與來自(俄羅斯、烏克蘭、羅馬利亞、塞爾維亞、保加利亞、匈牙利、斯落文尼
              亞…)十支最後入圍隊伍於葡萄牙文化遺產古蹟作賽

比賽名稱 : 第十一屆世界海洋節第一回合現場繪畫比賽2012

名次     :  最高榮譽大獎

           The 11th Celebrate the Sea Festival 2012 

International Children Painting competition (First round)

---- Glorious Prize
  來自十個國家及地區共5000多份作品選出
比賽名稱 : 第十三屆葡萄牙國際青少年錦標賽
名次     : 金獎 
          13th International meeting of juvenile art Evora 2012

- Previous Competition

----Golden Medal

           擊敗來自12個國家約50間學院近2000幅作品
比賽名稱 : 第三十一屆國際青少年蒙馬特現場繪畫比賽2012
           九天現場寫生

名次     : 全球最佳青少年畫家
         The Small Montmartre of Bitola 2012(9 days)

         ---- Best Individual on the colony

            與來自(烏克蘭、羅馬利亞、塞爾維亞、保加利亞、匈牙利、斯落文尼亞、

            俄羅斯、捷克、白俄羅斯…)十多支最後入圍隊伍於馬其頓古城進行現場寫生比賽
比賽名稱: 第三十一屆國際青少年蒙馬特現場繪畫比賽2012

          九天現場寫生

名次   :  全球十大青少年畫家
         The Small Montmartre of Bitola 2012(9 days)

         ---- Top ten on the colony

比賽名稱: 第三十一屆國際青少年蒙馬特現場繪畫比賽2012

          九天現場寫生

名次   :  全球隊際總冠軍
         The Small Montmartre of Bitola 2012---- Best Collection on the Colony

比賽名稱:  第三十一屆馬其頓國際青少年繪畫比賽
名次    :  金獎

          The Small Montmartre of Bitola” 1st round painting competition
          ---- Golden Palette

          擊敗30多個國家共20000多幅作品
比賽名稱 :  北京中央美術學院(附中)--交流團2012

名次     :  最佳創意獎

         Fine Arts School Affiliated to China Central Academy of Fine Arts

          ----Best Creativity prize winner

2011
比賽名稱:  北京中央美術學院(附中)--香港-北京藝術夏令營2011

名次    :  一等獎

           Fine Arts School Affiliated to China Central Academy of Fine Arts
           ---- First Prize Winner

2008

比賽名稱:  奧運夢想少年繪畫大賽2008

名次    :  優異獎

          Visa Olympics of the Imagination Art Competition

 -- “One World One Dream”

 ---- Honorable Mention

Painting in Art Activities and Services (曾參與的藝術活動及服務)
2021

《一新剛柔》，香港藝術家與運動家合作展覽，香港一新美術館，
“Sports in Hong Kong Art” Exhibition, Sun Museum, Hong Kong
出版總會文化專題講座：敢動藝術---講者嘉賓，香港書展，香港會議展覽中心
Hong Kong Publishing Federation Cultural Lecture： Arthletes --- Speech Guest
Hong Kong Book Fair, Hong Kong Convention and Exhibition Centre

敢動藝術ARThletes校園分享會---講者嘉賓，保良局林文燦英文小學
ARThletes Campus Sharing Sessions --- Speech Guest, Po Leung Kuk Lam Man Chan English Primary School
《敢動藝術》，文化藝術體育合作項目，香港西九龍文化區自由空間大盒
“The ARThletes” Exhibition, West Kowloon Freespace, Hong Kong

2019

《Next All Star》，第三屆新藝潮博覽會，香港中環元創坊
<Next All Star>“ WHO’S NEXT?: 2019 ART NEXT EXPO”Exhibition, PMQ, Central, Hong Kong
《Hong Kong Youth Art Association》，第三屆新藝潮博覽會，香港中環元創坊
<Hong Kong Youth Art Association> “ 2019 ART NEXT EXPO”Exhibition, PMQ, Central, Hong Kong
《香港牽動我的心》，慶祝改革開放四十週年美術創作續展，香港中央圖書館
“Hong Kong Tugs At My Heartstrings” Exhibition, Hong Kong Central Library
《水墨求菁》，墨色間水墨研究學會會員作品展，墨色間美術館，深圳，中國
“The Quintessence of Ink Painting” Exhibition, Shenzhen, China
《香港青少年的所思所想》，莫斯科藝術協會邀請聯展，莫斯科首都機場、俄羅斯國立圖書館
“Thinking of Hong Kong Youth” Exhibition, Russian National Library
And Moscow Capital Airport, Moscow, Russia
《水墨求菁》，墨色間首屆大灣區港深水墨交流展，香港中央圖書館
“The Quintessence of Ink Painting” Exhibition Hong Kong-Shenzhen Greater Bay Area, Ink Association Art Museum, Hong Kong Central Library

《埋嚟睇, 埋嚟搵》，中大藝術本科生畢業展，香港中文大學文物館
“The Better End of the Deal”, The Art of CUHK BA Graduation Exhibition, Art Museum, CUHK, Hong Kong
“美育之星”訪京交流活動，中央美術學院
“Hong Kong Youth Art Association” Beijing Exchange Tour, Central Academy of Fine Arts, Beijing, China
「全港青少年繪畫日2019」現場寫生活動，香港賽馬會及藝育菁英
HK Territory-wide Youths Painting Day 2019, Jockey Club and YADF

2018
“TOHKOHT” Exhibition, Omelchenko Gallery, 莫斯科，俄羅斯
“TOHKOHT” Exhibition, Omelchenko Gallery, Moscow, Russia

《香港牽動我的心》慶祝改革開放四十週年主題美術創作展，香港會議展覽中心  “Hong Kong Tugs At My Heartstrings” Exhibition, Hong Kong Convention and Exhibition Centre
《香港青少年的所思所想》，莫斯科藝術協會邀請聯展，,俄羅斯國立兒童藝術館
<Thinking of Hong Kong Youth>, Russian Touring Painting Exhibition, Russian National Children's Art Museum, Moscow, Russia
「絲綢之路（敦煌）國際文化博覽會香港水墨展 暨 敦煌寫生遊」, 敦煌國際會展中心
“Silk road（Dunhuang）International Cultural Expo Hong Kong Ink Exhibition and Dunhuang on-site painting tour”, Dunhuang
「香港牽動我的心」 央美藝術家團隊來港現場寫生活動
“Hong Kong Tugs At My Heartstrings” Professors and Artists of CAFA on-site painting activity, Hong Kong

2017
ARTE.RO ---- Project“Neamt Creativ 1” Exhibition at the “Cupola” Art Gallery in the          

            Country Library “G.T. Kirileanu” Piatra Neamt, Romania
2016
《錄・茸》，香港中文大學藝術系一年班展，香港中文大學新亞書院誠明館

< -------- >, Bachelor of Arts in Fine Arts (CUHK) Freshmen Exhibition, Cheng Ming Building, New Asia College, CUHK
藝育菁英 ---- 藝海對語 - 香港青少年畫家與名家聯展，雲峰畫苑
Speaks through Watercolor --- Group exhibition of Hong Kong young artist and eminent artists, Wan Fung Art Gallery
2015
KIINALAINEN JUTTU Chinese Ink Painting Tradition in Children’s Art Exhibition, Villa Arttu, Finland
<My Adventure in the Museum> ----Post-contest Exhibition of the 37th International Fine Arts Competition for Children and Youth, Moja Przygoda W Museum, Poland

Hong Kong Young Masters of On-site Painting Exhibition, Villa Arttu, Finland
藝育菁英「大師承傳工作坊」優秀作品展，饒宗頤文化館 

YADF「大師承傳工作坊」painting exhibition, Jao Tsung-I Academy
東華三院好人好事英文故事徵文比賽 -- 有聲繪本--- 為得獎作品繪畫插圖及配音作慈善用途

Tung Wah Group of Hospitals “Good People, Good Deeds” 

----English Story-Writing Competition --- Audio book--- Illustrator of the awarded writings and dubbing specialist
2014

「百仁之友」啟動禮--- 代表百仁基金致送我的繪畫作品 “未來的香港”予梁振英特首
“Centum Youth” Opening Ceremony--- the representative of the Centum Charitas Foundation to present my painting “ Future of Hong Kong” to the Chief Executive C.Y. Leung.

“我眼中的香港”--- 12幅作品於葡萄牙古城現場舉行
“Hong Kong in My Eyes” Exhibition --- 12 paintings were exhibited in Evora, Portugal 

2013

香港國際青少年繪畫比賽 --- 當中3幅現場獲獎作品作義賣籌款
共籌得9萬元作慈善用途
International Children Painting Competition in Hong Kong 

--- 3 paintings were sold for raising funds, total $90000 were fundraised

作品--<尖沙咀鐘樓>獲Mr. James Lee, Zurich Watch Co Ltd認購收藏

作品-<半島酒店> 獲Ms. Chloe Suen, Director of Simon Suen Foundation認購收藏
作品<西九戲棚>獲Ms. Bony Wong, Director of Chief Executive Officer’s Office, West Kowloon Cultural District Authority認購收藏
太平洋咖啡及青少年畫家培育基金 --- 一幅畫作連同11位小畫家的作品印製成<2014月曆> 作義賣籌款
One artwork are published as < 2014 Pacific Coffee Calendar> for raising funds

健力士世界紀錄 “全球最長填色畫” --- 參與創作者
Guinness World Record Official attempt on “Longest painting by numbers”
--- Participator 

“ 藝育菁英 -- 香港青年藝術發展計劃” 大師工作坊 --- 嘉賓
YADF --- Guest 

梵高 . 盛夏 藝術展覽 --- 繪畫一幅作品於海港城現場展覽

Relievo Collection of Van Gogh Masterpieces --- Exhibited my painting
梵高 . 盛夏 藝術展覽工作坊 --- 參與工作坊示範及指導員

Relievo Collection of Van Gogh Masterpieces --- Workshop demonstrator and instructor
香港國際青少年繪畫比賽2013-14啟動禮 --- 推廣大使
International Children Painting Competition in Hong Kong 2013-2014 Opening ceremony --- The Ambassador of Promotion

獲(香港電台)邀請於直播節目-- 訴心事家庭 --- 現場專訪嘉賓

RTHK --- Guest
第11屆世界海洋節得獎作品獲優才書院出版<優才薈萃>學生作品集

印製成封面，當中刊出9幅作品及一篇散文

The 11th Celebrate the sea festival Winning artwork is published as the cover of the book of G.T. College
2012

香港國際青少年繪畫比賽簡報會暨親子講座---講者嘉賓

International Children Painting Competition in Hong Kong --- Speech Guest
31屆國際青少年蒙馬特現場繪畫得獎作品全球預展首站(香港東港城) --- 嘉賓  

The First exhibition station in the world of winning art works from 31st The Small Montmartre of Bitola --- Guest
倫敦奧林匹克運動會2012會場巡迴畫展 --- 多幅得獎作品於現場展覽
The London Olympics 2012 Travelling Exhibition --- Several winning artworks were exhibited during Olympics competition scene

獲TVB邀請拍攝小畫家劉見之與我的生活片段, 製作成(天才小畫家)專輯,於TVB電視節目--(東張西望)播出---專訪嘉賓
Was filmed in TV program of Kenny Lau’s and my story --- Main Character

31屆國際青少年蒙馬特現場繪畫比賽 --- 獲香港特別行政區政府總部教育局頒--- 嘉許信

The Government of HKSAR Education Bureau --- Letter appreciation
香港國際青少年繪畫比賽2012-13啟動禮 --- 推廣大使

International Children Painting Competition in Hong Kong 2012-13 Opening Ceremony --- The Ambassador of Promotion 
第十七屆<我的民族>國際視藝比賽藝廊 ---參與工作坊示範及指導員

Workshop demonstrator and instructor
新鴻基地產及青少年畫家培育基金 --- 兩幅畫作連同23位小畫家的作品印製成<我的繪本> 畫冊作義賣籌款

One artwork are published as < My sketch book> for raising funds

青少年畫家培育基金 --- 兩幅畫作連同其他小畫家的作品印製成<活在香江> 畫冊作義賣籌款

One artwork are published as < Life in Hong Kong > art book for raising funds

<我是畢加索>歐洲巡迴展 --- 繪畫一幅作品於歐洲現場巡迴展覽

< Lets play Picasso> Europe Travelling Exhibition --- Painter

烏克蘭國立文學博物館<中、歐新年快樂>繪本畫展 --- 繪畫兩幅作品於歐洲現場展覽

“Ukrainian Christmas Folk Songs Chinese New Year Songs” exhibition --- Painter

2011

香港國家地質公園---繪畫一幅作品於時代廣場及尖沙咀THEONE現場展覽

 Painting exhibition on “Hong Kong National Geopark” --- Painter

莫斯科國立圖書館<活在香江>畫展 --- 繪畫一幅作品於當地現場展覽

Moscow Painting Exhibition --- Painter
Was interviewed by: Wen Wei Po, hkdailynews, Economic Daily News, Sharp Daily, Hong Kong Economic Journal, Singtao Daily, The Sun Daily, Mingpao, South China Morning Post, Singpao, Tai Kung Pao, Hong Kong Commercial Daily, Orange News 
接受星島日報專訪，於 13/5/2021 日 Arts Culture 刊出
活動報導於橙新聞 12/4/2021 日 刊出
活動報導於香港商報 10/4/2021 日 見報
接受大公報訪問，2/11/2019 日 刊出
作品刊登橙新聞，2/11/2019 日 刊出
活動報導於星島日報，24/10/2019 日 Arts Culture 刊出
活動報導於明報月刊 28/9/2019 日 刊出
接受星島日報訪問，29/8/2019 日 見報
作品刊登於晴報，11/9/2019 日 刊出
接受大公報訪問， 4/1/2019 見報
接受香港商報訪問 4/1/2019見報
接受香港文匯報訪問，23/12/2018日 見報
接受香港文匯報訪問，20/12/2018日 見報
接受香港文匯報訪問，19/12/2018日 刊出
接受大公報訪問，3/12/2018日 刊出
接受香港文匯報專訪，6/2/2016 日 見報
接受明報教育專訪， 6/2/2016 日 見報
接受南華早報專訪, 27/11/2014日<Sunday Young Post>刊出

接受親子便利專訪, 2014年10月份月刊刊出
代表百仁基金致送繪畫作品予梁振英特首的報導, 於26/9/2014日東方日報, 太陽日報, 文匯報, 星島日報, 明報, 大公報刊出
活動報導於美通社 2/9/2014 日 刊出
得獎報導及訪問於南華早報及<Sunday Young Post>2/3/2014日刊出
得獎報導及訪問於南華早報, 3/3/2014日刊出

得獎報導於文匯報7/9/2013 日見報
得獎報導於新報專欄<文藝復興> 10/9/2013日見報

接受經濟日報訪問, 5/9/2013 日見報

得獎作品於文匯報19/6/2013日刊登
接受爽報訪問, 1/6/2013 日見報
得獎報導於信報29/1/2013 日見報及得獎作品於3/1/2014,日刊登

接受星島日報訪問, 25/10/2012及7/1/2013 日見報

接受太陽報訪問, 6/1/2013 日見報

接受明報訪問, 30/10/2012日見報

接受文匯報訪問, 25/10/2012日見報
接受南華早報專訪, 8/7/2012日<Sunday Young Post>刊出

接受成報訪問, 6/7/2012 日見報

接受經濟日報專訪,5/7/2012日刊出

接受新報訪問, 27/6/2012日見報

接受星島日報訪問, 6/6/2012 日見報

接受大公報訪問, 2/6/2012日見報

接受香港商報訪問, 1/6/2012 日見報

